
Linkedin 8 nov. 24 

Lezing dokter Iris Sommer over Hamlett-studie; afbouwen antipsychotica.  

 

•  Pauline van Brummelen 

12:15 

Wat is de reden om mensen in het begin hoog/maximaal te doseren, terwijl later blijkt dat ze 

met veel minder toekunnen? (Vraag komt voort uit verhalen van mensen die zeggen bij 

opname het al goed te doen op een lagere dosis en dat dan toch tot maximaal wordt 

opgehoogd). 

•  

•  BA  

Boom P&P Academy 

Team 

12:22 

Bedankt voor uw vraag. Hopelijk heeft u uit de informatie die gegeven werd als antwoord op 

de voorgaande vraag, de informatie waar uw vraag op doelt verkregen! 

•  PB  

Pauline van Brummelen 

12:22 

Nee 

•  BA  

Boom P&P Academy 

Team 

12:24 

Dat is jammer te horen. Helaas was er te weinig tijd om uw vraag te stellen, onze excuses. 

•  PB  

Pauline van Brummelen 

12:24 

Ik vind dat wel vervelend; mij is volledige deelname beloofd en ook prof. Vinkers zei dat 

sowieso de online vragen beantwoord worden! 
 

 

 

 



Workshop doker Erik Paling en onderzoeker Stijn Veldman )verslavingszorg over 

benzodiazepines afbouwen 

 

 

•  Pauline van Brummelen 

13:21 

Er is een explosie aan nieuwe 'richtlijnen', 'schema's ; zou mooi zijn als alles eenduidig zou 

zijn in het belang van patienten en voorschrijvers. Brengen jullie dit (probleem) in kaart? 

•  

•  PB  

Pauline van Brummelen 

13:25 

Is bij die 5% ook meegerekend de mensen die ze slikken tegen angststoornissen? 

•  BA  

Boom P&P Academy 

Team 

13:26 

Ik stel uw vraag straks! 

•  PB  

Pauline van Brummelen 

14:36 

en mijn eerste vraag? 
 


